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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Märta Stenevi (MP)

2021/22:31 Ökat virkesuttag i den svenska skogen

Regeringen har vid ett flertal tillfällen givit uttryck för att det vore önskvärt att 
bygga mer i trä. En sådan strategi skulle förutsätta ett ökat virkesuttag ur den 
svenska skogen för att tillgodose den ökade efterfrågan. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Märta Stenevi:

 

Hur avser statsrådet, inom sitt ansvarsområde, arbeta för att möjliggöra utökat 
virkesuttag ur den svenska skogen?

………………………………………

Carl-Oskar Bohlin (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck

Från Riksdagsförvaltningen
2021-09-23
Besvaras senast
2021-09-29 kl. 12.00


